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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Eventsalen, Koordinaten 18.00 - 21.15
Ajournering kl. 18.05 - 18.15, 19.22 - 19.40

Beslutande Mårthen Backman (M) Göran Bernhardsson (KD)
Haifaa Alkhaldi (M) Bo Höglander (C)
Britta Bergström (S) Tapio Helminen (M) §§ 91-103,105-

111

Dag Bergentoft (M) Malin Björgum (S)
Birgitta Luoto (S) Nikola Jovic (SD)
Katarina Berg (M) §§ 91-101,103-

111
Daniel Lundgren (V)

Linus Fogel (S) §§ 91-102,104-
111

Cathrine Tholander (M)

Dagmara Mandrela (SD) Sebastian Avander (S)
Patrik Renfors (V) §§ 91-102,104-

111
Tomas Stenbäck (M)

Bror Sterner (S) Nina Wikström-Tiala (S)
Eva Lantz (M) Klas Lundbergh (L)
Tommy Karlsson (S) §§ 91-103,105-

111
Ulla Hulkko (SD)

Gun Holmstens (SD) §§ 91-101,103-
111

Rune Tschemernjack (S)

Robert Söderström (V) Mariela Perez (V)
Bengt Björkhage (M) §§ 91-103,105-

111
Victoria Flores Sanchez (V) §103

Annsofie Karlsson (M) Håkan Carlsson (S) §103

Inge Ståhlgren (S)

Ej tjänstgörande Karin Paulsson (L) Elias Almqvist (KD)
ersättare och övriga Petra Olander (M) Fia Nygren (S)
deltagare Anna-Maija Alajoki (M) Fredrik Derefeldt (V)

Niclas Lindgren (KD) Victoria Flores Sanchez (V) §§ 91-102,104-
111

Matti Koponen (M) Håkan Carlsson (S) §§ 91-102,
104-111

Underskrifter Sekreterare ……………………………………….......
Mårten Johansson

Paragrafer 91 - 111

Ordförande ……………………………………………
Mårthen Backman

Justerande ………………………………………… ........................................................

Katarina Berg §§ 91-101, 103-111 Malin Björgum

.........................................................
Dag Bergentoft § 102
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

BEVIS

Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2023-06-14

Datum för
anslagsuppsättande 2023-06-22

Datum för
anslagsnedtagande 2023-07-14

Förvaringsplats för
protokollet Kommunstyrelseförvaltningen

Underskrift
…………………………………………
Mårten Johansson

Kf §91 Val av justeringsledamöter 4

Kf §92 Allmänhetens frågestund 5

Kf §93 Information och föredragningar 2023 6

Kf §94 Information från kommunstyrelsens ordförande 7

Kf §95 Delgivningar kommunfullmäktige 2023 8

Kf §96 Avsägelse och val av ersättare till vård- och omsorgsnämnden 9

Kf §97 Plan för genomförande och uppföljning inom finskt förvaltningsområde 10 - 11

Kf §98 Uppdrag om utredning avseende införande av Lagen om
valfrihetssystem (LoV)

12 - 16

Kf §99 Taxa för båtplatser 17 - 21

Kf §100 Taxa för plan- och byggärenden 22 - 23

Kf §101 Detaljplan för del av Stjärnholm 5:37 - Peterslunds förskola 24 - 25

Kf §102 Fastställande av 2024 års budget för samordningsförbundet RAR i
Sörmland

26 - 27

Kf §103 Årsredovisning och ansvarsfrihet för samordningsförbundet RAR i
Sörmland 2022

28 - 29

Kf §104 Årsredovisning och ansvarsfrihet för Nyköpings-Oxelösunds
vattenverksförbund 2022

30 - 31

Kf §105 Antagande av reglemente för kommunens näringslivsråd 32 - 33

Kf §106 Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS
2023

34 - 35

Kf §107 Frågor till kommunfullmäktige 2023 36 - 37

Kf §108 Interpellation ställd till ordförande i miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden avseende asfaltering Talluddsvägen
/Danviks udde

38 - 39

Kf §109 Interpellation ställd till kommunfullmäktiges ordförande avseende 40 - 41

UNDERSKRIVET 
ORIGINAL FÖRVARAS 

I KANSLIETS 
NÄRARKIV



Sammanträdesprotokoll Blad 3

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

hantering av inkommen skrivelse

Kf §110 Interpellation ställd till vård- och omsorgsnämndens ordförande
avseende brev från skyddsombud på boendet Holmen

42 - 44

Kf §111 Motion avseende namnskyltar 45
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §91 Dnr KS.2023.16

Val av justeringsledamöter

Kommunfullmäktiges beslut

Katarina Berg (M) och Malin Björgum (S) utses till att justera dagens protokoll. Den
22 juni klockan 10.00 i kommunhusets foajé äger justering av protokollet rum.

Dagens sammanträde

Förslag

Dag Bergentoft (M) föreslår att Katarina Berg (M) och Linus Fogel (S) föreslår att
Malin Björgum (S) justerar dagens protokoll

Beslutsgång

Ordförande frågar fullmäktige om att godkänna Katarina Berg (M) och Malin
Björgum (S) som justerare och finner att fullmäktige bifaller förslaget

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §92 Dnr KS.2023.17

Allmänhetens frågestund

Dagens sammanträde

Sammanträdet ajourneras för allmänhetens frågestund 18.05-18.15 En fråga ställs
avseende detaljplan på Jogersö. Frågan besvaras av miljö- och
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Annsofie Karlsson (M).

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §93 Dnr KS.2023.1

Information och föredragningar 2023

Dagens sammanträde

· Kommunikations- och servicechef Annelie Ljungwald informerar om Plan för
genomförande och uppföljning inom finskt förvaltningsområde i Oxelösunds
kommun.

· Ordförande Klas Lundbergh (L) i den tillfälliga fullmäktigeberedningen ger
en avrapportering från arbetet i fullmäktigeberedningen med uppdraget att
utreda den politiska styrningen av kultur- och fritidsfrågorna i kommunen.

· Ordförande i miljö- och samhällsbyggnadsnämnden Annsofie Karlsson (M)
och miljö- och samhällsbyggnadschef Nils-Erik Selin ger en allmän
information om miljö- och samhällsbyggnadsnämndens
verksamhetsområde.

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §94 Dnr KS.2023.18

Information från kommunstyrelsens ordförande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens ordförande Dag Bergentoft (M) informerar om:

· SSAB har fattat beslut om att investera i metoder för att möjliggöra
tillverkning av fossilfritt stål i Oxelösund.

· Utskottssammanträde i Regionala utvecklingsnämnden om elektrifiering och
Ostlänken-projektet

· Sammanträde i Mälardalsrådet avseende godstransporter i regionen.

· Investeringsprojektet Prisman 6 som går enligt plan men med ökade
kostnader på grund av inflationen och kriget i Ukraina.

· I Oxelösunds kommuns förvaltnings AB (Förab) har man bytt VD, numera är
det kommunchef Johan Persson som är VD i bolaget.

· Arbete och dialog för att ta fram ägardirektiv och avkastningsplan för
Kustbostäder i Oxelösund AB och Oxelö Energi AB pågår.

· Ny VD för Kustbostäder i Oxelösund AB och Oxelö Energi AB, Lars
Larenius börjar 1 oktober 2023.

· Vindkraftsentreprenören Svea Vind Offshore bjuds in till kommunstyrelsen i
augusti för att informera om sina planer för vindkraftsprojekten Långgrund 1
och 2 och möjliggöra för politiken att ställa frågor om projektet.

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §95 Dnr KS.2023.14

Delgivningar kommunfullmäktige 2023

Kommunfullmäktiges beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna

Beslutsunderlag
Missiv Länsstyrelsens rapport från inspektion av Överförmyndarnämnden för Nyköping och
Oxelösund
Länsstyrelsens rapport från inspektion av Överförmyndarnämnden för Nyköping och
Oxelösund
Beslut Kommunfullmäktige 2023-05-09 § 79 Revisionsrapport för Nyköping-Oxelösunds
vattenverksförbund år 2022 samt frågan om ansvarsfrihet
Beslut om efterträdarval till kommunfullmäktige
Yttrande över grundläggande granskning 2022 kommunstyrelsen
Protokoll MSN § 46 Yttrande grundläggande granskning
Protokoll Von § 33 Yttrande avseende grundläggande granskning 2022
Protokoll KFN § 24 Yttrande avseende grundläggande granskning 2022

______
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §96 Dnr KS.2022.124

Avsägelse och val av ersättare till vård- och omsorgsnämnden

Kommunfullmäktiges beslut

Yonatan Kiro (S) entledigas från sitt uppdrag som ersättare i vård- och
omsorgsnämnden

Malin Björgum (S) väljs till ny ersättare i vård- och omsorgsnämnden

______

Beslut till:
Yonatan Kiro (för kännedom)
Malin Björgum (för kännedom)
Kansliet (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §97 Dnr KS.2023.38

Plan för genomförande och uppföljning inom finskt
förvaltningsområde

Kommunfullmäktiges beslut

Plan för genomförande och uppföljning inom finskt förvaltningsområde antas

Sammanfattning

Den 11 maj 2022 fattade kommunfullmäktige beslut om, (Dnr KS.2022.43) att ge
kommunstyrelsen i uppdrag att utarbeta förslag till koncerngemensamma mål och riktlinjer
för arbetet med nationella minoriteter i Oxelösunds kommun.

De nationella minoritetsrättigheterna är av samma värde som alla andra mänskliga
rättigheter och skyddas av internationell och nationell rätt. Enligt de nationella
minoritetspolitiska målen som staten har satt ska minoriteterna ges möjligheter att använda
och utveckla sitt minoritetsspråk, samt utveckla en egen kulturell identitet. De nationella
minoritetsspråken, utgör en del av det svenska kulturarvet och ska kunna bevaras och
utvecklas som levande språk i Sverige. Barns utveckling av en kulturell identitet och
användning av det egna minoritetsspråket ska särskilt främjas. I detta ingår det så kallade
grundskyddet som gäller i alla kommuner enligt lagen om nationella minoriteter.

Då Oxelösunds kommun sedan 2015 ingår i det finska förvaltningsområdet har kommunen
tagit på sig ett särskilt ansvar för att skydda och främja den finska kulturen och det finska
språket. En av bestämmelserna i lagen är att kommunerna ska anta mål och riktlinjer för
sitt minoritetsarbete.

Att ingå i det finska förvaltningsområdet betyder att kommunens sverigefinnar har utökade
lagstadgade rättigheter i kommunen, bland annat stärkt skydd för användning av finska
språket i kontakt med kommunen och i äldre- och i barnomsorgen.

Arbetet med förvaltningsområdet för finska ska göras i samråd med den sverigefinska
minoriteten samt utsedda representanter från kommunens olika verksamheter. Arbetet ska
kännetecknas och bygga på delaktighet, öppenhet och icke diskriminering samt präglas av
ett kommunikativt förhållningssätt.

Dokumentet ”Plan för genomförande och uppföljning av inom finskt förvaltningsområde”
definierar ramar och inriktning för arbetet inom finskt förvaltningsområde.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 113
Tjänsteskrivelse 202300508 Plan för genomförande och uppföljning inom finskt
förvaltningsområde
Plan för genomförande och uppföljning inom finskt förvaltningsområde.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Redovisning hur synpunkter har tillvaratagits avseende plan för genomförande och
uppföljning inom finskt förvaltningsområde.

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Plan för genomförande och uppföljning inom finskt förvaltningsområde antas

Förslag

Dag Bergentoft (M), Linus Fogel (S), Bo Höglander (C) och Patrik Renfors (V) yrkar
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.

______

Beslut till:
Kommunchef (för kännedom)
Kommunikation- och servicechef (för kännedom)
Samtliga förvaltningar (för kännedom)
Samtliga verksamhetsnämnder (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §98 Dnr KS.2023.146

Uppdrag om utredning avseende införande av Lagen om
valfrihetssystem (LoV)

Kommunfullmäktiges beslut

Vård- och omsorgsnämnden ges i uppdrag att med föreliggande utredning som
grund utreda förutsättningarna för ett införande av Lagen om valfrihetssystem
(LOV) och att nämnden återkommer med ett förslag till beslut om ett eventuellt
införande av Lagen om valfrihetssystem (LOV) i Oxelösunds kommun senast till
kommunfullmäktiges sammanträde i mars 2024.

Sammanfattning

Kommunchefen har av kommunstyrelsen (Ks§22, Dnr KS.2022.178) getts i uppdrag att
presentera en rapport som utreder vad det innebär att införa Lagen om valfrihetssystem
(LOV) i en kommun, skillnaderna mellan lagen om valfrihetssystem – LOV och lagen om
offentlig upphandling – LOU, gällande hemtjänst och särskilt boende.

Den framtagna rapporten syftar till att ge en bild över vilka förutsättningar som krävs för att
konkurrensutsätta verksamheter genom ett valfrihetssystem eller i enlighet med LOU.

Rapporten syftar även till att fungera som en del av beslutsunderlaget inför ett eventuellt
beslut om att gå vidare med ett införande av Lagen om valfrihetssystem i kommunen.
Kommunstyrelsen som gav kommunchefen i uppdrag att utreda frågan har för egen del
godkänt rapporten (Ks§125 Dnr. KS.2023.146).

Genom detta beslut ger kommunfullmäktige vård- och omsorgsnämnden i uppdrag
att utreda frågan inom ramen för sitt från fullmäktige delegerade ansvar för vård-
och omsorgsfrågorna som lagen om valfrihetssystem i detta fall är tillämplig på.
Vård- och omsorgsnämnden ska i enlighet med kommunallagens 5:e kapitel 26:e §
bereda frågan om ett införande av lagen om valfrihetssystem då ärendet berör
nämndens verksamhetsområde.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 125
Tjänsteskrivelse LOV hemtjänst och SÄBO
Utredning LOV 2023
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Vård- och omsorgsnämnden ges i uppdrag att med föreliggande utredning som grund
utreda förutsättningarna för ett införande av Lagen om valfrihetssystem (LOV) och att
nämnden återkommer med ett förslag till beslut om ett eventuellt införande av Lagen om
valfrihetssystem (LoV) i Oxelösunds kommun senast till kommunfullmäktiges sammanträde
i mars 2024.

Förslag

Inge Ståhlgren (S), Patrik Renfors (V), Daniel Lundgren (V) och Linus Fogel (S)
yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Dag Bergentoft (M), Göran Bernhardsson (KD), Klas Lundbergh (L), Dagmara
Mandrela (SD), Bo Höglander (C) och Annsofie Karlsson (M) yrkar bifall till
kommunstyrelsens förslag till beslut.

Dag Bergentoft (M) yrkar avslag till Inge Ståhlgrens (S), Patrik Renfors (V), Daniel
Lundgrens (V) och Linus Fogels (S) avslagsyrkande.

Beslutsgång

Ordförande ställer först proposition på kommunstyrelsens förslag och därefter på
Inge Ståhlgrens (S), Patrik Renfors (V), Daniel Lundgrens (V) och Linus Fogels (S)
yrkande om avslag av detsamma. Ordförande finner att kommunfullmäktige
beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut.

Votering begärs och ordförande meddelar att votering ska genomföras. Ordförande
informerar därefter om att de ledamöter och tjänstgörande ersättare som vill bifalla
kommunstyrelsens förslag röstar ja och de som vill avslå kommunstyrelsens förslag
röstar nej. De som vill avstå, avstår. Utfallet från voteringen blir som följer:

Namn JA NEJ Avstår

Mårthen Backman (M) x

Haifaa Alkhaldi (M) x

Britta Bergström (S) x

Dag Bergentoft (M) x
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Namn JA NEJ Avstår

Birgitta Luoto (S) x

Katarina Berg (M) x

Linus Fogel (S) x

Dagmara Mandrela (SD) x

Patrik Renfors (V) x

Eva Lantz (M) x

Tommy Karlsson (S) x

Gun Holmstens (SD) x

Robert Söderström (V) x

Bengt Björkhage (M) x

Bror Sterner (S) x

Annsofie Karlsson (M) x

Inge Ståhlgren (S) x

Göran Bernhardsson (KD) x

Bo Höglander (C) x

Tapio Helminen (M) x

Malin Björgum (S) x

Nikola Jovic (SD) x

Daniel Lundgren (V) x

Cathrine Tholander (M) x

Sebastian Avander (S) x

Tomas Stenbäck (M) x

Nina Wikström-Tiala (S) x

Klas Lundbergh (L) x

Ulla Hulkko (SD) x

Rune Tschemernjack (S) x
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Utifrån resultatet från voteringen finner ordförande att fullmäktige beslutar i enlighet
med kommunstyrelsens förslag.

Reservation

1. Patrik Renfors (V), Robert Söderström (V), Daniel Lundgren (V) och Mariela
Perez (V) inkommer med följande skriftliga reservation:

"Det är en mörk dag i Oxelösunds historia.

Den högerkoalitionens Privatiseringslavin har nu satts igång på allvar. Skattekronor rullar
iväg från välfärden till vinst i privata fickor.

LOV är Moderat välfärdspolitik när den är som sämst! Marknadsexperimentet LOV är
ineffektivt sett till personalplanering och logistik, det driver administrativa kostnader och
tillför ingen kvalitet. 
Det har argumenterats mycket om vinster i välfärden. Men jag vill lyfta privatiseringar i sig.
Sverige är det land i Skandinavien som snabbast och mest långtgående har privatiserat inte
bara grundläggande välfärdstjänster som skola vård och omsorg, utan också andra viktiga
samhällstjänster. Dessutom utan någon som helst konsekvensanalys. 

Nu vill ni i kommunens majoritet: Sverigedemokrater, Moderater, Liberaler och
Kristdemokrater dra in Oxelösund i denna hopplösa högerideologiskt drivna
experimentverkstad! 

Privatisering är offentligt ägda verksamheter dräneras av privata ägare. Ni i högern
argumenterar för att privatiseringar leder till högre ekonomisk effektivitet, eftersom privata
företagens vinstintresse leder till att dom vill driva verksamheten så billig som möjligt. Men
när vi tillämpar det på välfärden blir det nedskärningar. Den skatt som ska finansiera landets
välfärd blir vinst till bolag skrivna utomlands.
Den offentliga sektorn byggdes för att alla medborgare ska ha tryggare liv. Det är kapital
som har tagit över det som var politikens ansvar och detta är ett bakslag för demokratin. 

Med andra ord kan man säga att privatisering av den offentliga sektorn hotar ett
demokratiskt samhälle. 

Ni i högerkollisionen, som låter det här ske, är inget annat än nyliberala fundamentalister. Ni
jobbar med ett projekt som inte har något att göra med människor utan är skapat för att ge
ekonomisk vinst. Det här projektet bygger på att koppla bort människor från verkligheten
och marknadsanpassa allt. 
Vinstkraven pressar ner alla arbetsvillkor. Därför finns en stor risk att privatiseringarna
kommer att försvaga facken och skapa en otryggare situation på arbetsmarknaden.

Namn JA NEJ Avstår

Mariela Perez (V) x

SUMMA 17 14
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Vänsterpartiet har civilkurage och försvara därför demokratin och säger nej till fler
privatiseringar och vinstjakt.

Avslag på LOV i attsats ett och bifall på två dvs utredningens godkännande."

2. Linus Fogel (S), Britta Bergström (S),Inge Ståhlgren (S), Nina Wikström-Tiala
(S), Malin Björgum (S), Bror Sterner (S), Birgitta Luoto (S), Tommy Karlsson
(S), Sebastian Avander (S) och Rune Tschemernjack (S) inkommer med
följande skriftliga reservation:

"Vi socialdemokrater tycker att obegränsade vinstuttag hos privata utförare i det offentliga
som hemtjänst eller Säbo är ett helt orimligt sätt att hantera skattebetalarnas pengar på. Vi
vet alla att 90% av kostnaderna i dessa verksamheter består av personalkostnader. Vi vet
alla att för att tjäna pengar i dessa verksamheter, vilket är syftet med ett aktiebolag, så
måste kostnaderna för personalen skäras ner. Det gör man generellt genom att färre jobbar
heltid hos privata utförare, man använder sig av fler timanställda och vikarier vilket är
billigare, man sänker lönerna för de anställda, man har fler delade turer och fler jobbar
deltid. Man utnyttjar helt enkelt personalen för att tjäna pengar och de kan vi som
Socialdemokrater aldrig stå bakom.
Vi socialdemokrater yrkar på avslag på detta förslag då vi tycker vi kan använda
förvaltningens resurser på ett bättre sätt. Vi socialdemokrater tycker att resurserna ska
användas genom att fortsätta på det inslagna spåret vi startade under förra mandatperioden
nämligen att omorganisera och förbättra äldreomsorgen i egen regi. Vi kan då ge våra
anställda en trygg anställning med rätten att jobba heltid, få en bra lön, säkra att det finns
kollektivavtal som säkrar en trygg arbetsmiljö, färre vikarier och timanställda, bort med
ofrivilliga delade turer och en arbetsmiljö där du kan vara medbestämmande och där våra
anställda på golvet och på biståndskontoren ger våra äldre i Oxelösund en valfrihet där de
äldre kan styra när och hur de vill ha sina insatser utförda. Det tycker vi socialdemokrater är
att använda skattepengarna på ett klokt sätt.

Socialdemokratiska ledamöterna i kommunfullmäktige den 14/6–23"

______

Beslut till:
Kommunchef (för kännedom)
Upphandlingsansvarig (för kännedom)
Vård- och omsorgsnämnden (för åtgärd)
Förvaltningschef Äldreomsorgsförvaltningen (för kännedom)
Förvaltningschef Social omsorgsförvaltningen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §99 Dnr KS.2022.93

Taxa för båtplatser

Kommunfullmäktiges beslut

Fastställa kommunstyrelsens tidigare fattade förslag till beslut i kommunfullmäktige om en
sänkning av båttaxorna till 135 SEK per kvadratmeter för 2023.

Sammanfattning

Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde den 26:e april (Ks§103
2023) att föreslå kommunfullmäktige att besluta att sänka båtplatstaxan från 206 kr
per kvadratmeter till 135 kr per kvadratmeter för verksamhetsåret 2023. Vid
behandling i kommunfullmäktige 2023-05-10 (Kf § 87 2023) återremitterades
ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning med motiveringen:
Ytterligare beredning behövs för att tydliggöra hur mycket kostnaderna för
underhåll i hamnarna är tänkta att sänkas och vilka konsekvenserna blir av en
sådan sänkning. Vidare behövs ytterligare beredning för att svara på hur
finansieringen på grund av uteblivna intäkter kommer lösas om beläggningen i
hamnarna inte ökar i den grad som avsetts genom att sänka taxorna för
båtplatserna i de kommunala småbåtshamnarna.

Det är inte möjligt att svara på hur stor sänkningen av kostnaderna för underhållet
måste bli. Ett framtida behov av att minska kostnader för drift och underhåll av
småbåtshamnarna står i paritet med ökade intäkter genom ökning av
beläggningsgraden i småbåtshamnarna. En större beläggningsgrad bidrar till ett
minskat behov av sänkning av underhållskostnaden.
Sänkning av kommunens båttaxor förväntas öka beläggningsgraden och därmed
samlad intäkt för småbåtshamnarna. Samtidigt behöver sannolikt driften av
kommunens småbåtshamnar effektiviseras. Det kan bland annat ske genom en
översyn av hur verksamheten organiseras och utförs.

Verksamhetskravet följs upp genom ordinarie verksamhetsuppföljning och utifrån
detta tas eventuellt beslut om åtgärd för kostnadsminskning fram.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 132
Tjänsteskrivelse Ks - Båttaxor återremittering
Protokoll 2023-05-10 - Kf §82
Protokoll 2023-04-26 - Ks § 103
Tjänsteskrivelse Ks - Båtplatstaxor
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Fastställa kommunstyrelsens tidigare fattade förslag till beslut i kommunfullmäktige om en
sänkning av båttaxorna till 135 SEK per kvadratmeter för 2023.

Förslag

Linus Fogel (S) och Patrik Renfors (V) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag.

Göran Bernhardsson (KD), Dag Bergentoft (M) och Klas Lundbergh (L) yrkar bifall
till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång

Ordförande ställer först proposition på kommunstyrelsens förslag och därefter på
Patrik Renfors (V) och Linus Fogels (S) yrkande om avslag av detsamma.
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med
kommunstyrelsens förslag till beslut.

Votering begärs och ordförande meddelar att votering ska genomföras. Ordförande
informerar därefter om att de ledamöter och tjänstgörande ersättare som vill bifalla
kommunstyrelsens förslag röstar ja och de som vill avslå kommunstyrelsens förslag
röstar nej. De som vill avstå, avstår. Utfallet från voteringen blir som följer:

Namn JA NEJ Avstår

Mårthen Backman (M) x

Haifaa Alkhaldi (M) x

Britta Bergström (S) x

Dag Bergentoft (M) x

Birgitta Luoto (S) x

Katarina Berg (M) x

Linus Fogel (S) x

Dagmara Mandrela (SD) x

Patrik Renfors (V) x

Eva Lantz (M) x
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Utifrån resultatet från voteringen finner ordförande att fullmäktige beslutar i enlighet
med kommunstyrelsens förslag.

Namn JA NEJ Avstår

Tommy Karlsson (S) x

Gun Holmstens (SD) x

Robert Söderström (V) x

Bengt Björkhage (M) x

Bror Sterner (S) x

Annsofie Karlsson (M) x

Inge Ståhlgren (S) x

Göran Bernhardsson (KD) x

Bo Höglander (C) x

Tapio Helminen (M) x

Malin Björgum (S) x

Nikola Jovic (SD) x

Daniel Lundgren (V) x

Cathrine Tholander (M) x

Sebastian Avander (S) x

Tomas Stenbäck (M) x

Nina Wikström-Tiala (S) x

Klas Lundbergh (L) x

Ulla Hulkko (SD) x

Rune Tschemernjack (S) x

Mariela Perez (V) x

SUMMA 17 14
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Reservation

1. Patrik Renfors (V), Robert Söderström (V), Daniel Lundgren (V) och Mariela
Perez (V) inkommer med följande skriftliga reservation:

"Efter ett varv av återremiss så saknas fortfarande underlag i flera väsentliga delar:
 
Till att börja så finns inga underlag på hur ni har tänkt att finansiera de uteblivna intäkterna,
om beläggningen inte ökar som det är tänkt. Det är en kalkyl som även efter återremissens
svar fortfarande gör sig skyldigt!
 
Som jag sade förra gången så ligger taxenivåerna redan idag under Nyköpings nivåer, en
minskning av taxorna riskerar därför att vi får en rejäl underfinansiering av
småbåtshamnarna. Det kan göra att skattekollektivet får ta smällen.
 
Det vi också kan fråga oss är hur mycket ni har för avsikt att sänka kostnaderna av
underhåll, för att komma i balans. Den här ekvationen riskerar en återgång av det förfallet
som vi fortfarande har kämpat för att återställa sedan promarinatiden.
 
Strategin på vänstersidan har under flertal år varit att vi har lagt ca i miljon per år i
investeringar för att få upp skicket. Vi har samtidigt haft en rimlig taxa som gör det möjligt att
ha en ett vettigt driftunderhåll. Att dra bort 760 000 kr Riskerar en återgång till Promarinas
låga standard. Jag säger det igen. Taxan ligger under Nyköpings nivå och andra liknande
sjökommuner. 
 
Vi bör alla fundera över frågan?
Ska skattebetalarna subventionera båtägare?
Eller kan pengar i storleksklassen 760 000 kr istället finansiera gratis skolfrukost eller en
kostnadsfri kulturskola för barn och ungdomar?
 
Det visar sig väl och tydligt att Högerns och Vänsterns fördelningspolitik slår åt olika håll. 

Avslag!"

2. Linus Fogel (S), Britta Bergström (S),Inge Ståhlgren (S), Nina Wikström-Tiala
(S), Malin Björgum (S), Bror Sterner (S), Birgitta Luoto (S), Tommy Karlsson
(S), Sebastian Avander (S) och Rune Tschemernjack (S) inkommer med
följande skriftliga reservation:

"Skattebetalarnas pengar ska gå till att subventionera verksamhet som barnomsorg och
äldreomsorg. Välfärden är viktigare än att båtägare ska få subventionerade taxor. Nya
majoriteten ger förslag på att subventionera båttaxan med nästan 50% samtidigt som de
ger i uppdrag till samtliga nämnder att höja sina taxor med 10% vilket innebär att taxan för
barn och unga att delta i dans och musikaktivitet ska höjas från 300kr till 500kr eller att
färdtjänstavgiften för denna utsatta grupp ska höjas. Det rimmar i våra öron väldigt illa.
Skattebetalarnas pengar ska gå till att göra det bättre för våra äldre och våra barn. För
nästan 800 tkr som det kostar 2023 att subventionera båtägarnas taxor så kan vi anställa
två undersköterskor och få fyra fler händer i äldreomsorgen, ge våra barn gratis frukost så



Sammanträdesprotokoll Blad 21

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

det inte behöver komma hungriga till skolan, gratis busskort till barn och unga över
sommaren eller fler gratisaktiviteter för våra unga så alla kan delta oavsett plånbokens
storlek. Det tycker vi är att använda skattebetalarnas pengar klot. Inte att sänka båtavgiften
för ett fåtal som redan har råd att betala sin båttaxa.

Socialdemokratiska ledamöterna i kommunfullmäktige den 14/6–23"

______

Beslut till:
Upphandlingsansvarig (för kännedom)
Kommunchef (för åtgärd)
Kustbostäder i Oxelösund AB (för kännedom)
Kanslichef (för kännedom)
Controller (för kännedom)
Ekonomichef (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §100 Dnr KS.2022.93

Taxa för plan- och byggärenden

Kommunfullmäktiges beslut

Taxor inom plan- och byggärenden som baseras på timpris justeras från 1 021 kr
per timme till 1 152 kr per timme från den 1 juli 2023.

Sammanfattning

Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden har (MSN§31) justerat timavgiften för de taxor
inom nämndens verksamhetsområde (exklusive taxa för plan- och byggärenden) som
baseras på ett timpris. Avgiften justeras från nuvarande 1 021 kr till 1 152 kr per
timme från den 1 juli 2023.

Nämnden föreslår att även de taxor inom plan- och byggärenden som baseras på
timpris justeras från 1 021 kr till 1 152 kr per timme från den 1 juli 2023.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 133
Tjänsteskrivelse, Plan- och byggtaxa
MSN 2023-04-19, §31.pdf

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Taxor inom plan- och byggärenden som baseras på timpris justeras från 1 021 kr
per timme till 1 152 kr per timme från den 1 juli 2023.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden (för kännedom)

Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen, plan och bygg (för åtgärd)

Kanslichef (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §101 Dnr PLAN.2021.8

Detaljplan för del av Stjärnholm 5:37 - Peterslunds förskola

Kommunfullmäktiges beslut

Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas.

Sammanfattning

Kommunstyrelsen begärde planbesked för en ny förskola vid Peterslund på grund av
förändringar inom utbildningsverksamheten där Peterslunds nuvarande förskola och skola
byggs om till att bara vara skola och förskolan omlokaliseras. Miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden gav positivt planbesked 2021-12-14 § 101. Normalt sett föregår
detaljplanen ansökan om bygglov men i detta ärende har begäran om planbesked föregåtts
av ansökan om förhandsbesked och ansökan om bygglov som båda beviljades med stöd av
Plan- och bygglagen (PBL) 9 kap 31 c § med en avvikelse mot nu gällande detaljplan.

Byggnation av förskolan pågår och den förväntas vara klar under mitten av maj.

Med utgångspunkt i att skapa en långsiktighet kring förskolans placering, utformning och
utvecklingsmöjligheter är det viktigt att en detaljplan tas fram för att reglera just dessa
frågor. Möjligheten att bilda en egen fastighet för förskolan begränsas också av nu gällande
detaljplan.

Detaljplanens syfte är skapa förutsättningar för en ny skola i Peterslund med goda kvaliteter
då dagens kombinerade förskola/skola byggs om till en F-6-skola. Detaljplanen ska uppfylla
gällande riktlinjer avseende skolgårdar och utemiljöer för att främja barns utveckling och
hälsa.

Detaljplanen har samråtts vid två tillfällen, i februari (samråd) och april (granskning) 2023.
Under dessa tillfällen har myndigheter, organisationer och grannar beretts tillfälle att yttra
sig på planförslaget. I granskningen hade Länsstyrelsen synpunkter på hantering av
miljökvalitetsnormer för vatten och Statens Geotekniska institut hade synpunkter på
skredrisk kopplat till Sundavägen. Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen har låtit
komplettera dagvattenutredningen samt gjort förtydliganden avseende Sundavägens
uppbyggnad för att kunna avfärda risken för skred.

Planförslaget bygger på det beviljade bygglovet men har justerats under arbetets
gång utifrån verksamhetens önskemål. Framför allt är det parkeringens storlek,
möjligheten till komplementbyggnader i skogen samt skolgårdens utbredning som
justerats under arbetets gång.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 134
Tjänsteskrivelse Plan - antagande Kf - DP Peterslunds förskola
Protokoll 2023-05-23 - Msn § 36
Plankarta DP Peterslunds förskola Antagandehandling
Planbeskrivning DP Peterslunds förskola Antagandehandling
Granskningsutlåtande DP Peterslunds förskola
Dagvattenutredning DP Peterlsunds förskola rev 230511
Karta bilaga till dagvattenutredning
Miljöteknisk markundersökning Peterslunds förskola
PM Geoteknik Peterslunds förskola
PM Kompletterande bullerutredning dp Peterslunds förskola 221223
Tjänsteskrivelse Plan - godkännande Msn - DP Peterslunds förskola
Plankarta DP Peterslunds förskola Antagandehandling
Planbeskrivning DP Peterslunds förskola Antagandehandling
Granskningsutlåtande DP Peterslunds förskola
Dagvattenutredning DP Peterlsunds förskola rev 230511
Karta bilaga till dagvattenutredning
Miljöteknisk markundersökning Peterslunds förskola
PM Kompletterande bullerutredning dp Peterslunds förskola 221223
PM Geoteknik Peterslunds förskola

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Detaljplanen med tillhörande planhandlingar antas.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.

______

Beslut till:
Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen, Plan-enheten (för åtgärd)
Utbildningsförvaltningen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §102 Dnr KS.2023.129

Fastställande av 2024 års budget för samordningsförbundet RAR i
Sörmland

Kommunfullmäktiges beslut

1. Godkänna förslaget till budget för samordningsförbundet RAR för 2024.

2. Oxelösunds kommuns andel av budget för 2024 om 148 415 kr inarbetas i
detaljbudgeten inom vård- och omsorgsnämndens budget för 2024.

3. Dag Bergentoft (M) utses till att justera paragrafen.

Sammanfattning

Samordningsförbundet RAR (Rehabilitera och Aktivera med gemensamma Resurser) har
sedan starten 2005 samverkat ekonomiskt för att ge individer bättre möjlighet att komma ut
på arbetsmarknaden och försörja sig själva. Samordningsförbundets medlemmar är
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Region Sörmland och samtliga kommuner i länet.

Samordningsförbundet bjöd in till medlemsmöte den 23 mars 2023 för att presentera
förbundets verksamhet och ekonomi samt för att diskutera framtida inriktning och budget.
Medlemsmötet tillstyrkte Samordningsförbundet hemställan om en total budget på 16 mkr,
samma nivå som 2023. Detta medför att Oxelösunds kommun får en kostnad om 148 415 kr
enligt bifogad tabell för 2024.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 135
Tjänsteskrivelse Ks Fastställande av 2023 års budget för samordningsförbundet RAR i
Sörmland
RAR Hemställan budget 2024

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

1. Godkänna förslaget till budget för samordningsförbundet RAR för 2024.

2. Oxelösunds kommuns andel av budget för 2024 om 148 415 kr inarbetas i
detaljbudgeten inom vård- och omsorgsnämndens budget för 2024.

Jäv

Katarina Berg (M) och Gun Holmstens (SD) anmäler jäv och deltar inte i beslutet.

Förslag

Ordförande föreslår att Dag Bergentoft (M) justerar paragrafen i Katarina Bergs (M) ställe.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma. Ordförande frågar därefter om det egna
förslaget att utse Dag Bergentoft (M) till justerare av paragrafen i Katarina Bergs
(M) ställe. Ordförande finner att fullmäktige beslutar i enlighet med det egna
förslaget.

______

Beslut till:
Samordningsförbundet RAR (för kännedom)
Vård- och omsorgsnämnden (för kännedom)
Verksamhetsekonom (för åtgärd)
Controller (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §103 Dnr KS.2023.130

Årsredovisning och ansvarsfrihet för samordningsförbundet RAR i
Sörmland 2022

Kommunfullmäktiges beslut

1. Årsredovisning 2022 från samordningsförbundet RAR i Sörmland läggs till
handlingarna.

2. Styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

Sammanfattning

Revisorerna har granskat årsredovisningen 2022 för Samordningsförbundet RAR. De
tillstyrker att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

Auktoriserad revisor lämnar följande rekommendationer avseende årsredovisningen:

· Avseende skatter och avgifter rekommenderar vi att tillse att dessa betalas i rätt tid
för att undvika eventuella förseningsavgifter.

· Avseende redovisningskontor för mervärdeskatt har vi noterat avstämningsdifferens
och vi rekommenderar att kontot stäms av.

· Vi har noterat avstämningsdifferens för leverantörsskulder samt för lågt redovisade
upplupna kostnader för pension och löneskatt. Sammantaget uppgår dessa poster
till ett belopp om ca 443 tkr, vilket om dessa poster hade bokförts per 2022-12-31
skulle haft en negativ påverkan på årets resultat.

· Avseende årsbokslutet för 2022 kan vi se att bokslutsdokumentationen med
tillhörande specifikation av innehåll i respektive balanspost har förbättrats jämfört
med föregående år.

· Avseende avstämning av balanskonton kvarstår vår rekommendation att
avstämningar av balanskonton i periodbokslut och årsbokslut kan förbättras.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 136
Tjänsteskrivelse Ks årsredovisning och beviljande av ansvarsfrihet RAR Sörmland 2022
Protokoll från förbundsstyrelsen RAR Sörmland till kommunstyrelsen och
kommunfullmäktige.pdf
Årsredovisning RAR till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige
Revisionsberättelse för 2022 RAR Sörmland
KPMG Revisionsrapport 2022 RAR Sörmland
Granskning av bokslut och årsredovisning per 2022
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

1. Årsredovisning 2022 från samordningsförbundet RAR i Sörmland läggs till
handlingarna.

2. Styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

Jäv

Linus Fogel (S) och Patrik Renfors (V) anmäler jäv och deltar inte i beslutet. Håkan
Carlsson (S) och Victoria Flores Sanchez (V) inträder i deras ställe.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.

______

Beslut till:
Samordningsförbundet Rehabilitera och Aktivera med gemensamma Resurser (RAR) i
Sörmland (för åtgärd)



Sammanträdesprotokoll Blad 30

Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §104 Dnr KS.2023.139

Årsredovisning och ansvarsfrihet för Nyköpings-Oxelösunds
vattenverksförbund 2022

Kommunfullmäktiges beslut

1. Nyköping-Oxelösunds vattenverksförbunds årsredovisning 2022 fastställs.

2. Ansvarsfrihet beviljas för direktionen samt de enskilda ledamöterna för verksamhetsåret
2022.

Sammanfattning

KPMG har på uppdrag av kommunens förtroendevalda revisorer granskat Nyköping-
Oxelösunds vattenverksförbunds årsredovisning för verksamhetsåret 2022.

KPMG bedömer att förbundets räkenskaper i allt väsentligt är rättvisande. KPMG:s
sammanfattande bedömning är att målen enligt årsredovisningen är förenliga med de av
förbundsdirektionen fastställda målen. Gällande helåret kan man inte bedöma
måluppfyllelsegraden för de mål som anses vara verksamhetsmål, då målen är för oprecisa.

KPMG noterar vidare i sin granskning att pågående nyanläggningar ligger klassificerat som
markanläggningar i årsredovisningen och utifrån KPMG:s granskning har inga avskrivningar
bokförts under perioden. KPMG har kommunicerat till förbundet att pågående
nyanläggningar ska klassificeras och upplysas om i en egen not. Detta kommer enligt
uppgift från förbundet ske från och med 2023.

KPMG:s vidare bedömning är att informationen kring driftredovisningen och
investeringsverksamheten i årsredovisningen uppfyller kraven i enlighet med lagstiftningen.

De förtroendevalda revisorerna instämmer i direktionens bedömning att de finansiella målen
och målen för verksamheten har uppnåtts. Revisorerna tillstyrker vidare att
kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna.

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att årsredovisningen fastställs samt att direktionen
och de enskilda ledamöterna beviljas ansvarsfrihet för 2022 års verksamhetsår.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 137
Tjänsteskrivelse Ks årsredovisning och beviljande av ansvarsfrihet Nyköpings-Oxelösunds
vattenverksförbund (NOVF) för 2022
Direktionsmöte 2023-02-16, Årsredovisning 2022
Antagen Årsredovisning 2022 Nyköping-Oxelösunds vattenverksförbund
Granskning av bokslut 2022 - Nyköping-Oxelösunds vattenverksförbund
Revisionsberättelse Nyköpings-Oxelösunds vattenverksförbund för 2022
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

1. Nyköping-Oxelösunds vattenverksförbunds årsredovisning 2022 fastställs.

2. Ansvarsfrihet beviljas för direktionen samt de enskilda ledamöterna för verksamhetsåret
2022.

Jäv

Tommy Karlsson (S), Tapio Helminen (M) och Bengt Björkhage (M) anmäler jäv och deltar
inte i beslutet.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.

______

Beslut till:
Nyköping-Oxelösunds vattenverksförbund (för kännedom)
Nyköping kommun (för kännedom)
Kommunrevisionen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §105 Dnr KS.2023.84

Antagande av reglemente för kommunens näringslivsråd

Kommunfullmäktiges beslut

Reglemente för näringslivsrådet fastställs

Sammanfattning

Kommunstyrelsen beslutade 2023-01-25 (Ks § 21) att inrätta ett näringslivsråd som
organisatoriskt knyts till kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsen gav också kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen i uppdrag
att återkomma till kommunstyrelsen med ett förslag till reglemente som ska gälla för
näringslivsrådet. Näringslivsrådets syfte är att fungera som ett forum för dialog mellan
kommunen och de lite större näringslivsaktörerna i kommunen i olika frågor som kan hjälpa
till att utveckla kommunen och dess näringsliv. Varje råd som inrättas behöver enligt praxis
ha ett reglemente som reglerar rådets funktion. Syftet med detta reglemente fyller framför
allt ett kommunalt behov, inte ett behov från näringslivets medverkande representanter.

I enlighet med de av fullmäktige (2013-05-15, Kf § 49) antagna riktlinjerna för Oxelösund
kommuns styrdokument ska alla kommunens reglementen fastställas av
kommunfullmäktige.

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05-31 - Ks § 138
Tjänsteskrivelse Ks Fastställande av reglemente för näringslivsrådet
Förslag till reglemente för kommunens näringslivsråd

Dagens sammanträde

Kommunstyrelsens förslag

Reglemente för näringslivsrådet fastställs

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Näringslivsansvarig (för kännedom)
Kansliet (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §106 Dnr KS.2023.67

Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL och LSS
2023

Kommunfullmäktiges beslut

Rapporten godkänns.

Sammanfattning

Kommunerna har skyldighet att till Inspektionen för vård och omsorg, kommunens
revisorer och kommunfullmäktige rapportera in gynnande beslut som inte verkställts
inom tre månader från beslutsdatum. Motsvarande rapporteringsskyldighet gäller
även beslut som inte verkställts på nytt inom tre månader efter det att verkställigheten
avbrutits. Rapportering ska ske en gång per kvartal.

Inspektionen för vård och omsorg har möjlighet att hos förvaltningsrätten ansöka om
att en kommun, som inte verkställt ett gynnande beslut, ska åläggas en särskild
avgift, så kallad sanktionsavgift.

När ett ärende som tidigare rapporterats som ej verkställt senare verkställs, ska
nämnden anmäla detta till Inspektionen för vård och omsorg och revisorerna.

Oxelösunds kommun rapporterar per 31 mars 2023:

SoL:

Äldreomsorg 1 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från
beslutsdatum, personen avliden innan verkställighet.

0 avbrott i verksamhet som inte åter har verkställts inom tre
månader.

IFO 2 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från
beslutsdatum.

Funktionsstöd 0 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från
beslutsdatum.

LSS: 2 gynnande beslut som inte har verkställts inom tre månader från
beslutsdatum.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag
Protokoll 2023-05- 24 Von§ 36 Rapportering av ej verkställda beslut enlig SoL och LSS
Kvartalssammanställning 1 av ej verkställda gynnande beslut enligt SoL
Kvartalssammanställning 1 av ej verkställda beslut enligt LSS

Dagens sammanträde

Vård- och omsorgsnämndens förslag

Rapporten godkänns.

Beslutsgång

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut och finner att fullmäktige
beslutar i enlighet med detsamma.

______

Beslut till:
Kommunrevisionen (för kännedom)
Vård- och omsorgsförvaltningen (för kännedom)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §107 Dnr KS.2023.19

Frågor till kommunfullmäktige 2023

Kommunfullmäktiges beslut

1. Linus Fogels (S) fråga avseende utredning om tystnadskultur får ställas och
besvaras vid fullmäktiges sammanträde den 13 september 2023

2. Katarina Bergs (M) fråga från kommunfullmäktiges sammanträde den 10
maj 2023 avseende utlovat mindre antal vårdplatser på avdelningen Hällen
på Björntorp anses besvarad.

Dagens sammanträde

Linus Fogel (S) inkommer med följande fråga och riktar den till kommunstyrelsens
ordförande Dag Bergentoft (M):

"Nu måste det vara dags att starta en extern utredning om tystnadskulturen i hela
den kommunal organisationen!

Den 28 maj kom ytterligare en signal i ett inslag i P4 Sörmland om ett agerande som
absolut kan tolkas som att något skulle tystas. Det handlade om ett anonymt samtal från Hr
chefen till tidningen Akademikern där många frågor väcks om syftet med samtalet. Var
syftet att tysta något eller var det för att utöva påtryckningar. Oavsett avsikt eller syfte så är
detta enligt oss Socialdemokrater ytterligare en signal i en lång raden om att det
förekommer någon form av tystnadskultur i organisationen. Jag vänder mig återigen till dig
Dag och hoppas att du likt mig känner en oro över detta. Vill vi ha en arbetsmiljö som
eventuellt präglas av en tystnadskultur eller på annat sätt en otrygg arbetsmiljö?
Socialdemokraternas enkla svar är nej. Som vi sagt förut så kan vi Socialdemokrater aldrig
acceptera att man inte vågar säga vad man tycker. Vi vill se en öppen, transparent och
tillåtande verksamhet. Låt denna externa part se vad den eventuelle tystnadskulturen står
för, om den finns och hur den kan hanteras. Jag är övertygad om att du, Dag, liksom jag vill
att Oxelösunds kommun ska vara en arbetsplats där våra medarbetare trivs, känner sig
trygga, vill utvecklas och vill göra sin bästa insats för att leverera så bra service som möjligt
till våra invånare.

Fråga

Är det inte dags nu Dag Bergentoft att initiera en sådan utredning?

Linus Fogel(S)"
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Kommunstyrelsens ordförande (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §108 Dnr KS.2023.170

Interpellation ställd till ordförande i miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden avseende asfaltering Talluddsvägen
/Danviks udde

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen får ställas och överlämnas till ordförande i miljö- och
samhällsbyggnadsnämnden.

Dagens sammanträde

Bo Höglander (C) inkommer med följande interpellation:

"När kan kommunens utvecklingsplaner, omfattande bland annat vägarbeten och
asfaltering vid Talluddsvägen/Danviks udde, vara genomförda?
Bakgrund:
Den 11 maj 2021 ställde Centerpartiet en interpellation här i kommunfullmäktige
angående detta ärende.
En Oxelösundsbo med villafastighet i området frågade oss vid ett möte på stan om
hur det går med anläggandet av väg, med mera, i detta område. Som tomtägare på
Tall uddsvägen förhindras hushållet i fråga att utföra utvecklingsarbeten inom
parets fastighet, innan kommunens planer är genomförda. De vill veta vad som
kommer att hända och hur det blir i slutänden.
Nu har vi åter i samband med våra tisdagskampanjer fått frågan från samma
personer om hur det gått med ärendet. Ingenting har uppenbarligen hänt...
Redan den 26 maj 2008 antogs förslag till fördelning av gatukostnader för ett antal
fastigheter, inkluderande villafastigheter vid Talluddsvägen, Oxelösunds kommun.
Förslaget togs fram i samband med upprättandet av detaljplan kring ett antal
fastigheter vid Danviks udde.
Oxelösundsbon berättar för oss att han har kontaktat kommunen flera gånger med
frågan om när planerna för området kan tänkas vara genomförda. Det har nu gått
mer än ett och ett halvt decennium sedan planerna aviserades. Därav
Centerpartiets förnyade fråga:

•När kan kommunens utvecklingsplaner, omfattande bland annat vägarbeten och
asfaltering vid Talluddsvägen/Danviks udde, vara genomförda?
•Kan berörda medborgare tänkas få någon form av besked i närtid?

Oxelösund den 14 juni 2023

Bo Höglander
Tjänstgörande ersättare
Centerpartiet"
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

______

Beslut till:
Ordförande i miljö- och samhällsbyggnadsnämnden (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §109 Dnr KS.2023.173

Interpellation ställd till kommunfullmäktiges ordförande avseende
hantering av inkommen skrivelse

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen får ställas och överlämnas till ordförande i kommunfullmäktige

Dagens sammanträde

Malin Björgum (S) inkommer med följande interpellation:

"Hantering av inkommen skrivelse

Den 29 mars ställde jag en fråga till presidiets ordförande, Mårthen Backman.
Det gällde delgivningar.
Jag var och är bekymrad över hur det hanterades gällande en inkommen skrivelse
som var ställd till hela kommunfullmäktige men som belades med någon form av
sekretess. Vi fick inte ut den i handlingarna och den fanns inte med under
delgivningar men vi skulle gå upp och läsa den på kansliet på kommunhuset.
Jag fick kännedom om detta brev för att det var en journalist som ringde mig och
ställde frågor om det. Jag eftersökte då själv brevet.
Jag ställde även frågan utifrån vad man har sekretessbelagt i brevet. Man hänvisar
till att den är belagt med sekretess enligt offentlighets- och sekretesslagen 21 kap,
1§. Den lyder så här:" Sekretess gäller för uppgift som rör enskilds hälsa eller
sexualliv, såsom uppgifter om sjukdom, missbruk, sexuell läggning, könsbyte eller
annan liknande uppgift, om det måste antas att den enskilde eller någon
närstående till denne kommer att lida betydande men om uppgiften röjs"
I ett mail från kansliet den 9 feb 2023 så skriver man att skrivelsen ska delges
kommunfullmäktige vid nästa sammanträde.
Jag får inte ihop det.
Ett svar fick jag och som var skrivit av tjänstemännen och som jag redan innan
kommunfullmäktige fått ta del av och läst. Där påpekades saker som dom gjort eller
inte gjort och det var inte det jag ville ha svar på.
Jag känner dock inte att jag fick svar på mina frågor.
Jag vill därför ställa dessa frågor igen till dig Mårthen Backman:

1.Varför låg brevet inte under delgivningar?
2.Varför valde du att inte lägga det under delgivningar?
3.Var din tanke att inte låta detta brev bli känt?
4.När hade du tänkt delge fullmäktige detta brev?
5.Vad ligger till grund för att brevet är sekretessbelagt?
6.Hur ska du säkerställa att inkomna brev framöver tydligt redogörs och att berörda
får ta del av dessa?
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

7.Kan du säkerställa att man som allmänhet kan känna sig trygg med att om jag
skriver ett brev som jag vill delge politiken att det också kommer fram till berörda?

Malin Björgum, Socialdemokraterna"

______

Beslut till:
Kommunfullmäktiges ordförande (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §110 Dnr KS.2023.174

Interpellation ställd till vård- och omsorgsnämndens ordförande
avseende brev från skyddsombud på boendet Holmen

Kommunfullmäktiges beslut

Interpellationen får ställas och överlämnas till ordförande i vård- och
omsorgsnämnden

Dagens sammanträde

Malin Björgum (S) inkommer med följande interpellation:

"Brev från skyddsombud på Holmen

Jag är inte bara ledamot i kommunfullmäktige utan även ordförande för
Socialdemokraterna i Oxelösund och jag har fått ett brev av skyddsombuden på
avdelning Holmen på Björntorp.
Jag vet att detta brev också är skickat till vård och omsorgsnämnden.
Jag är oerhört oroad över att signaler från de fackliga representanterna och från
personalen ute i verksamheterna inte tas på allvar.
Jag har också fått till mig att enhetschefen har ifrågasatt varför man har skickat
detta brev till politiken och inte till henne.
Svaret blev då, jag citerar: "du känner redan till alla saker som lyfts i detta brev"
Hur tänker man kring tystnadskultur och hur tänker man kring att personalen ska
våga signalera om sin arbetsmiljö och missförhållanden som ev. kan uppstå?
Socialdemokraterna är tacksamma för att man får information från verksamheterna
och tycker att skyddsombuden agerar precis som dom ska.
Eftersom det är flera här som inte känner till vad det är för brev som inkommit så
ska jag läsa upp det·
Jag citerar:
"Therese Adielsson, enhetschef på avdelningen Holmen Björntorp, ska införa ett
nytt schema för personalen den 6/6 2023.
Hon tillträdde som chef i december 2022 efter att ha varit anställd på Sensio,
larmsystemet som inte fungerat tillfredställande från start till dagsläget.
Avdelningen Holmen fick en Lex Sarah anmälning förra året och all personal fick
flytta på sig. Det togs in personal från andra avdelningar under sommaren och sen
rekryterades ny ordinarie personal. 2:a januari i år började den sista nyanställde.
Vi personal ville ha lite förändringar i schemat, chefen plockade ut en ur
personalgruppen, 13/2, för att se över schemat, kallar denne för gruppledare över
hennes tre avdelningar. Ingen ersättare sattes in på dennes schemarad,
resurspass utgick och fasta pass ersattes av olika personer varje gång.
Efter en månad säger chefen att avdelningen har ett stort underskott. Påstår att
föregående chef anställt för många personer och att hon behöver flytta på två
personer, utöver gruppledaren.
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

23 mars flyttas en personal över till en annan avdelning, 19 april slutar en personal
- denne såg stora risker med neddragningarna och ville inte utsätta varken boende
eller sig själv för ohälsa.
Från den 23/3 har ena helglaget haft två vakanta schemarader och från 19/4 har
ännu en vakant schemarad uppstått på det andra helglaget. Kontinuiteten i
personalstyrkan har fallerat, olika vikarier varje pass.
Det nya schemat är baserat på kvoten 7,28 årsarbetare på en somatisk avdelning.
Hänsyn tas inte till att vi har växelvårdsplats samt personer med demensdiagnos.
Vi personal har påtalat stora risker i arbetsmiljön, riskanalyser har visat på många
punkter som äventyrar vår hälsa.
Arbetsgivarens personalpolitik är undermålig, de pratar om våra skyldigheter som
anställd och tar ingen hänsyn till arbetsbördan - allt handlar om att hålla budget
vilket innebär att vi får sämre villkor till att utföra god omvårdnad med
självbestämmande och god livskvalite. Vi vill inte tumma på våra intentioner.
I dagsläget jobbar 6 personer per dag, En börjar 06.30 för att avlösa
nattpersonalen som jobbar 21.30-06.45. Klockan 7 kommer 2 personal och då
börjar morgonarbetet. Kl 13 eller 15 anländer 3 personal som slutar kl 20.00, 21.00
och 21.45. På vardagar finns en frukostvärd mellan 07.30 och 15.30.
Enligt nya schemat är passen: 06.30-13.00 (eller till 15.00/16.00) 07.30-13.00 (eller
till 15.00/ 16.00) 09.30-18.00 samt em-personal; en som slutar 21.30 och en 21.45.
På helgen utgår 09.30-18.00 passet, samt att frukostvärden inte finns på plats.
Mindre täckning med tre personal, vilket innebär att 2 personal får göra tre
personals arbete samt ha mer ensamarbete. På avdelningen bor flera personer
som behöver hjälp av 2 personal vid förflyttningar samt även vid viss
omvårdnadsarbete i säng.
På det nya schemat ligger en vakant rad, finns inget namn på denne och som bara
kommer att jobba varannan helg.
Personalen har gjort riskbedömningar på arbetsmiljön som nonchaleras av
arbetsgivaren,
"åtgärder med avstämningar" underlättar inte den ökande arbetsbördan.
Ekonomen Pål Näslund visade att vårt underskott sjunkit men trots det påtvingar t.f
förvaltningschefen Jan Hellström oss detta nya schema med orden "det är
arbetsgivaren som leder och fördelar arbetet". Självklart - men, till vilket pris?
Enligt arbetsmiljölagen är enhetschefen ytterst ansvarig för arbetsmiljön, i detta fall
lyssnar inte hon på vad personalen, skyddsombud och fackliga ombud påvisar -
måste en ny Lex Sarah uppstå eller en 6:6a??
Sjukskrivningar, avvikelser och tillbud skulle kunna undvikas om vi fick fortsätta
använda våra resurspass på avdelningen, byta pass och korta ner pass för att
fortsätta sänka underskottet. I höst ska vi in i "smarta scheman", vilket innebär
ännu ett nytt schema."

Frågor och funderingar över informationen besvaras av;
Monika Lehtonen
Undersköterska och skyddsombud på avdelningen Holmen, Björntorp
Johanna Petersson
Undersköterska och vice skyddsombud på avdelning Holmen, Björntorp
0155-387 18"
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Jag vill med anledning av detta brev ställa följande frågor till dig Katarina Berg:

1.Hur tänker du säkerställa arbetsmiljön för de som jobbar i verksamheten?
2.Tänker du arbeta för att ändra kvoten för grund bemanning?
3.Hur tänker du agera utifrån detta brev?
4.Hur ska du säkerställa patientsäkerheten och behålla kontinuiteten?
5.Hur tänker du jobba för att behålla kompetent personal?
6.Vad gör du åt kompetensförsörjningen inom vård och omsorg?
7.Vad är dina tankar kring heltidsarbete?
8.Arbetsmiljöverket kom med en underrättelse den 2 juni 2023 och där dom överväger
att förelägga kommunen att genomföra en del åtgärder bla "Undersöka
arbetsbelastningen för vårdpersonal och chefer och ta reda på om resurserna för
arbetet är anpassade till kraven i arbetet", hur kommer du att jobba med den frågan?
9.Hur ska du göra rutinen för tillbud-arbetsskador och olycksfall känd ute i
verksamheterna och när kommer utbildningen?
10.Hur ska du jobba för att uppmana personalen till att signalera arbetsmiljöproblem?

Malin Björgum, socialdemokraterna"

______

Beslut till:
Ordförande i vård- och omsorgsnämnden (för åtgärd)
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Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2023-06-14

Utdragsbestyrkande

Kf §111 Dnr KS.2023.171

Motion avseende namnskyltar

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige medger att motionen får lämnas in och överlämnar den till
kommunstyrelsen för beredning.

Dagens sammanträde

Malin Björgum (S) inkommer med följande motion:

Namnskyltar för alla anställda

Jag tycker det är viktigt att man tydligt ser vem som jobbar inom Oxelösunds
kommun. Idag kan man se det på vissa anställda, som har arbetskläder. Många
yrkesgrupper har inte arbetskläder.
Inom regionen så har man tydliga skyltar där det står namn och yrke.

Med hänvisning till ovanstående yrkar jag följande:

Att det köps in namnskyltar till alla anställda i Oxelösunds kommun.
Att det tydligt framgår namn och yrke på namnskylten.
Att man tittar på hur region Sörmland har gjort det.

Malin Björgum
Socialdemokraterna

______

Beslut till:
Kommunstyrelseförvaltningen (för åtgärd)
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